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Pani 
Lidia Stolarska 
Radna  
Rady Miejskiej Inowrocławia 
             
 
 
 
     

        Odpowiadając na interpelację z dnia 22 listopada 2023 r. dotyczącą możliwości 
utworzenia łaźni miejskiej dla osób bezdomnych, uprzejmie wyjaśniam, że bezpodstawnie 
użyła Pani sformułowania „w porozumieniu z  Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej”. Jak 
oświadczył Dyrektor MOPS, wyraził on tylko opinię na Pani zapytanie dotyczące 
funkcjonowania w naszym mieście tego typu placówki.   

Nadmieniam, że Miasto Inowrocław w swoich zasobach  nie posiada obecnie żadnego 
lokalu,  który spełniałby warunki  umożliwiające utworzenie tej placówki. Jednakże w chwili 
pozyskania odpowiedniego lokalu i środków finansowych, Miasto rozważy taką 
ewentualność. 
 
 
               

               pełniący funkcję  
Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 
/-/ Marek Słabiński 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Do wiadomości: 

1) Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia, 
2) Wydział Organizacyjno-Administracyjny. 


